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2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 12. 12. 2022 

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Skôr taký postreh. Je problém v niektorých dňoch vybrať hotovosť z bankomatu. Neviem, či 

si to všimli aj ostatní občania tuná v meste, ale tu prichádzajú nejaké skupiny, väčšinou sú to 

ženy, ktorých čaká nejaký pán v aute, dve, tri,  ktoré majú štyridsať bankomatových kariet 

a vyberú celú hotovosť, že vraj sú to Ukrajinky. Neviem, či to dá riešiť, či sa to nedá riešiť, či 

je to problém. Asi si to všimli aj ostatní. Ďalší problém je ten, že oni sú väčšinou pred Tatra 

bankou, lebo tam je vkladomat, lebo oni vkladajú a hneď vyberajú. Oni sú tam  niekedy až 

pol hodinu, trištvrte hodinu, keď je tam viac ľudí, potom idú preč. To je postreh taký, 

nechcem sa dotýkať tých ľudí v núdzi alebo čo, či si to všimli aj ostatní. Pán prišiel a nemohol 

vybrať 2x, lebo neboli peniaze, potom prišiel k ďalšiemu bankomatu a tam musel čakať pol 

hodinu. Neviem, to je len postreh, ja interpretujem, čo mi bolo povedané.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade tohto, nazvem to, problému, áno je to jav, ktorý sa tu vyskytuje približne nejaký 

trištvrte rok. Viacerí nám avizujú, že to súvisí so situáciou v prípade vojny na Ukrajine a že 

vraj sú to obyvatelia, ale to my nevieme s istotou povedať. Zatiaľ, čo máme informácie od 

občanov, pokiaľ tí občania, čo išli vybrať z bankomatu peniaze, tak oni sa od tohto 

bankomatu vzdialili, potom sa vrátili späť. Je to kompetencia banky, to si treba hneď v úvode 

povedať. Druhá vec je, že môžeme upozorniť na to banku, ale vzhľadom na to, že každý 

takýto bankomat je vybavený aj kamerou, monitoringom, tak  predpokladám, že aj banky 

poznajú túto situáciu. Podobne tomu bolo aj v čase vyplácania sociálnych dávok, kde sme 

kontaktovali bankový inštitút z dôvodu lepšej organizácie toho výberu v prípade občanov. 

Čiže my, ako samospráva, budeme kontaktovať bankové inštitúcie na území mesta, ktoré 

disponujú bankomatmi na výbery peňazí, ale zatiaľ nemám tú kompetenciu, aby sme do toho 

zasahovali tak, aby sme vyzývali k preukazovaniu sa. Maximálne mestská polícia ak takúto 

situáciu vyhodnotí ako problematickú, tak môže nejakou identifikáciou dotyčnej osoby to 

zistiť, ale viac ako samospráva do tohto procesu zasahovať nemôžeme.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Ešte jeden postreh, keď si to všimli ľudia, tak všimli si to aj tí ľudia, ktorí majú asi inakšie 

myšlienky, s tými dlhšími prstami a keď tam má 40 kariet pri sebe tá pani, v tej taške má aj 

väčšiu hotovosť sa mi zdá, že tam bude aj viacej peňazí. Tak nieže tu vznikne v Trebišove 

nejaká prestrelka, treba aj tomu predchádzať, lebo bol by som nerád, keby ku tomu prišlo. Je 

to veľmi také provokatívne pre ostatných ľudí, to len postreh, nechcem zas privolávať niečo, 

ale môže sa to stať,  že to bude niekoho lákať, hlavne teraz pred Vianocami, alebo nejakí 

ľudia v núdzi. Problémoví občania prídu teraz domov na  Vianoce, trebalo by to viacej 

monitorovať a dávať pozor na nich, nieže tu vznikne nejaká prestrelka nedajbože. 

 

PhDr. Čižmár: 

Každopádne aj prostredníctvom mestskej polície budeme kontaktovať štátnu políciu v záujme 

nejakého riešenia alebo monitoringu.  

 


